
Monchi: Chcę zostać w Romie przez wiele lat

News - ASRoma.pl

Dyrektor sportowy Giallorossich, Monchi udzielił wczoraj wywiadu dla Sky

Sport, w którym poruszono kilka kwestii, w tym m.in. pogłoski o jego

pożegnaniu z Roma po zakończeniu sezonu.

Pastore?

- Nie spodziewałem się tak wielu kontuzji, musimy pracować do momentu aż więcej

się nie zdarzą i trzeba porozmawiać z lekarzami. Zaczął sezon dobrze, niestety miał

2-3 kontuzje łydki i jeszcze ich nie pokonał.

Odnowienie umowy Dzeko?

- Nie rozpoczęliśmy żadnych negocjacji w tej sprawie.

Schick?

- Wierzymy w niego, przyprawia mnie o śmiech myśl o wypożyczeniu.

Barcelona i San Fernando [zespół z trzeciej ligi hiszpańskiej, którego wg

pogłosek Monchi jest konsultante - wyj. red.] po ciebie?

- San Fernando to mój dom. Drużyna nie ma nic wspólnego z profesjonalną piłka, nie

ma nic wspólnego ze mną. Cieszę się z pracy tutaj i chcę zostać przez wiele lat,

cieszę się zaufaniem właścicieli. Mam nadzieję, że przestanie się mówić o moim

odejściu, chcę tu zostać. Myslę jedynie o pozostaniu w Romie. 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

